
Protokoll Styrelsemöte 230422 kl 13.00-14.30 

Närvarande: 
Viktoria Lundmark 
Roger Klemo 
Anders Lindmark 
Dan Bergström 
Johan Bäcklin 
Raijner Kemi 
Johannes Wiklund  
  
§1     Ordförande öppnar mötet, alla hälsas välkomna. 
§2     Dagordningen fastställs av styrelsen. 
§3     Föregående protokoll som vi lägger till handlingar 
  
§4     Ekonomisk rapport :209889 kronor. 
         Fråga om när momsplikten är aktuell 
         Föreningar ska momsbeläggas tex årsavgifter mm vilket inte är aktuellt just nu. 
  
§5.    Vägen:  
          Lite skador som bör ses över och eventuellt åtgärdas. Gruset måstes tas bort, kanske              
behövs grusborttagningen tidigareläggas. 
Sandningen har ökat i år. Vi får titta över hur läget med sandningen är med BDX. 
När första trumman på vägen (i kurvan) grävdes gick det av en elkabel som är åtgärdad och det är 
bara sätta på värmekabeln vid behov. 
  
§6.     Vattnet: 
          Fler frysningar i år.  
          Kartläggning av sommarvattnet vid huvudstammen är klar. 
Eventuellt ut en karta på hemsidan över ventiler efter huvudledningen och vilken sort det är. 
Ventilerna numreras.  
Detta tas upp på årsmötet och att vi beställer skyltar till ventilerna på huvudledningen.  
Läckage på sommarvattnet har upptäckts vid flertal tillfällen.  
Det finns inga uppgifter om vilka fastigheter som har vintervatten. Inte heller om sommarvattnet 
används trots vintervatten.  
Eventuellt krav på skyltning.  
De som har haft läckor har aldrig behövt betala den vattenförbrukning som gått åt vid läckan. Det är 
därför rimligt att fastighetsägaren märker upp avstängaren oavsett vart den ligger dvs på tomten 
eller utanför, för att vattnet ska kunnas stänga av.  
Johannes har varit i kontakt med NIAB angående skyltar som kan beställas och eventuellt kan 
information om detta gå ut till fastighetsägarna så att det blir ordentliga skyltar för detta och inte t 
ex plogpinnar. 
Vi skickar ut Mail till alla fastighetsägare där uppgifter fylls i angående vattnet. 
Vi ser över eventuellt service avtal på vattnet och i första hand sommarventiler på huvudledningen. 
För att byta ventiler allt eftersom vid behov. 
  
§7.     Hamnen:  
           Båtplatserna är fullbokade. Bryggorna ser ok ut trots det låga vattenståndet i år. Till sommaren 
körs grus ut kring bodarna och vägen. 
  
§8.     Tjärnen: 



Bidrag till tjärnen av Pireva som sponsrar samfälligheten med 2000 kr, avtalstid år 2023. 
  
§9.     Hemsidan: 
           Uppdateras framöver med information då och då när det nu bli den årstid då det är mer 
aktiviteter som sker i området. 
  
Grannsamverkan: Nu börjar det röra sig mer människor i området igen.  
Lite tips på hur vi tillsammans kan bidra till att hålla området tryggt. 
Håll ögonen öppna utifall det cirkulerar okända bilar i området eller uppe på fastigheter där ni vet att 
ägarna inte själva befinner sig.  
Tala om för grannen om ni åker bort så de vet att ni inte är hemma, eller om ni vet att mi kommer få 
gäster till fastigheten utan att ni själva är där. Och lägg inte upp på sociala medier ni åker iväg. 
 
  
§10     Övrigafrågor: 
  
Loppis i hamnen planeras midsommarsöndagen 
Väderberoende aktivitet vilket gör att tidpunkt kan ändras. 
Övriga aktiviteter som är planerade i sommar är Trollskoj och tipspromenad. 
Info om detta på årsmötet samt info på facebook och hemsidan. 
  
Valborgsbrasa vid Renörsviken. Info på facebook och hemsidan 
  
Skötselavtal gällande den kommunalamarken på Högsböleskiftet läggs ut på hemsidan. 
  
§11 Nästa möte 
 
Årsmötet 20/5-2023 Högsböleskiftet 
Småskärsuddsvägen  
Högsböleskiftet  
 
Tider ses över och aviseras på 
Hemsidan, skyltning och kallelse. 
Plats: Pitsund Högsböle byastugan, Gamla skolan på Högsböle (sväng in till södra armen första röda 
byggnad på höger sida). 
  
Punkt i kallelsen för nya stadgarna måste finnas med enligt tidigare beslut. 
Nyval  
  

 


